
ZAPISNIK
s 13. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 05. prosinca 2022. godine s poðetkom u
10 sati i 4 minute u Centru kreativnih industrija Sisak-CIKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa
20, Sisak.

Sjednici su bili nazoöni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vljeóa, äeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, Lucija
Matkovió, MiSa Majkió Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Zvonko Marincelj,
Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulió, Zoran
Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Dubravka Sebek,

Sreóko Telar i Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Tihomir Posavec i Vesna Stengl-opravdali odsutnost.

Ostali nazoöni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Gordana Karapandùa
Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravîe imovinsko pravne i opóe poslove, Goran
Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, branitelje i civilno dru5tvo,
Andrea Zlonoga-proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu okoli5a, Silvija
MuZek-proöelnica Upravnog odjela za proraöun i financije, Maja Del-Vechio-privremena
proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni sustav, Sanja Mehinovió-direktorica
trgovaðkog dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o., Srdan Marió-direktor trgovaðkog druStva Gradska
groblja Viktorovac, Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog druðtva Gospodarenje otpadom Sisak
d.o.o., Darko Majió-direktor trgovaðkog druStva Auto promet Sisak d.o.o., Goran GroS-

direktor trgovaðkog druðtva Komunalac Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog
druStva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS, Tihana Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg
vrtióa Sisak Stari, Sandra Kramarió-ravnateljica Djeðjeg vfüé,a Sisak Novi, Dubravka Surlan-
ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak, Manjan Bogatió-ravnatelj
Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica Gradske galerije Striegl, Tanja Tole
Majstorovió-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka vedrine, Alan Franjkovió-ravnatelj
Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Mario Stipkov-ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra
S isak Ugo stitelj stvo i Zdenko P levanðió-snimatelj MreZe TV.

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Bojan Dadasovió koji je utvrdio da je sjednici
nazoðno 20 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Nakon toðke 4. sjednicu su privremeno u 11 sati i 48 minuta napustili Tomislav Kralj i
Tomislav Matlekovió u te je u odluðivanju pod toökom 5. sudjelovalo 18 vijeónika.

U 1l i 50 minuta sjednici su ponovno pristupili Tomislav lkalj i Tomislav Matlekovió te je u
odluðivanju sudj elovalo 20 vijeónika.

U 12 sati i 38 minuta sjednicu je privremeno napustio Tomislav Kralj te je pod toökom 8.m)
sudjelovalo u odluðivanju 19 vijeónika.

U l3 sati i 5 minuta sjednicu su napustili Sanja Miokovió i Ivica Sipu5 te je u odluöivanju pod
toðkama 9. i 10. sudjelovalo 18 vijeónika.

U 13 sati i 10 minuta sjednici je ponovno pristupila Sanja Miokovió te je u odluðivanju od
toðke 12. sudjelovalo l9 vijeónika.



Bojan Dadasovió upoznao je vijeónike s obavje5óu Sreóka Telara, biv5eg ðlana politiöke
stranke Domovinski pokret kako isti vijeónik vi5e nije ðlan navedene politiðke stranke veó je
ölan politiðke stranke Odluðnost i pravednost-OiP te óe od ove sjednice Gradskog vijeóa svoj
mandat predstavljati kao ðlan te politiðke stranke.

Rekao je i da pojedina vijeóniðka pitanja nisu u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeóa Grada
Siska te óe uskratiti njihova postavljanja. To su pifanja vijeónika Tomislava (kalja, Tomislava
Matlekovióa-dva puta, Dubravke Sebek-dva puta, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Tihomira
Posaveca i Sanje Miokovió. To zapravo nisu pitanja pa danas neóe biti ni postavljena.

Zbog povrede Poslovnlka za rijeð se javio Tomislav Kralj te je rekao da ne vidi oko ðega se

stvara problem. Oduvijek se na obrascu vijeóniðkog pitanja mogla napisati jedna reðenica.

Bojan Dadasovió objasnio je da su upravo vijeónici oporbe na sjednicama postavljali najveói
broj pitanja. Navedeni vijeónici mogu doraditi pitanja i postaviti ih sukladno Poslovniku.

Tomislav Kralj odgovorio je da su pitanja u skladu s Poslovnikom te ih vijeónici ne Zele

doradivati, a Bojan Dadasovió je utvrdio da óe uskratiti postavljanje takvih pitanja

Tomislav Ikalj zatraùio je pauzu u trajanju od 5 minuta 5to je Bojan Dadasovió odobrio.

Pauza je poõela u 10 sati i 10 minuta, azavríenaje u 10 sati i 15 minuta.

Marko Rafaj rekao je da ne zna kako glase vijeóniðka pitanja oko kojih se vodi rasprava.
Medutim, ðlankom 53. Poslovnika, propisano je da se vijeóniðka pitanja postavljaju na
sjednici Vijeóa prije utvrdivanja dnevnog reda usmeno ili u pisanom obliku posredstvom
predsjednikaYljeó,a.
Dakle, pitanja mogu biti postavljena i usmeno. Prema tome, odluka predsjednika Vijeóa da se

odredenim vij eóni cim a zúr ani po stavlj anj e pitanj a j e po gre5na.

Bojan Dadasovió rekao je da óe dopustiti postavljanje pitanja, ali ovo je podcjenjivanje
Gradskog vijeóa kao predstavniðkog tijela. Ako drugim vijeónicima nije problem napisati
pitanje, u ðemu je problem njima napisati pitanje?

Aktualni sat je poöeo u 10 sati i 11 minuta.

I. Zeljko Ðermanovió upitao je u kojoj fazi je Projekt perivoj Viktorovac i hoóe li biti
prijavljen u sljedeóoj godini na neki od EU fondova.
Hoóe li Sisak iskoristiti potencijal geotermalne energije sa svog podruðja?

Maja Del-Vechio objasnila je da je Grad Sisak dao izraditi Glavni projekt revitalizacije
perivoja Viktorovac. Projekt obuhvaóa uredenje novih i postojeóih biciklistiðkih i pje5aðkih
staza, uredenje glavnog trga i izgradnju djeðjeg igrali5ta. Novost je da je ugovoreno i
projektiranje nove odrZive oborinske odvodnje kojom bi se projektirali novi upojni bunari,
odnosno ki5ni vrtovi, u okviru kojih óe se raditi krajobrazna arhitektura s odabirom biljnih
vrsta koje mogu podrùavati proðiSóavanje voda kao i one vrste koje óe biti pogodne za
dugotrajna su5na, odnosno plavna podruðja tijekom godine. Oðekujemo da óe Projekt biti
zavr5en tijekom 2023. godine. Pratit óemo natjeðaje koji óe biti otvoreni kako bismo prijavili
Projekt na jedan od buduóih natjeðaja.
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Tridesetih godina pro5log stoljeóa u Sisku su izvr5eni radovi o ugljikovodicima. Prve bu5otine
napravljene su 1976. godine i 1986. godine te napravljen i niz plitkih bu5otina. Godine 2020.
naruðili smo izradu Studije geotermalnog potencijala koja obuhvaóa procjenu geotermalnog
potencijala za toplinsko iskori5tavanje te energije. Temeljem te Studije, trgovaðko druStvo
Komunalac Sisak d.o.o. izwsilo je doregistracrltr za iskoriËtavanje geotermalne energije te je
od Ministarstva gospodarstva i odrZivog razvoja izdana dozvola za istraùivanje geotermalne
energije. Krajem 2021 godine, na otvoreni poziv izvr5ilo smo prijavu te je u svibnju sklopljen
ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava za izradu tehniðke dokumentacije za direktno
iskori5tavanje geotermalne energije na podruðju Grada Siska dok je rok provedbe projekta od
svibnja 2022. godine do svibnja 2024. godine. Do sada smo izradili tehniðku dokumentaciju
za hidrodinamiðka mjerenja i termodinamiðka istraùivanja. a ugovorena je izrada Glavne
studije za geotermalni potencijal na podruðju Grada Siska. Oðekuju nas istraZni radovi na
podruðju bu5otine, a povr5ine óe biti uredene za manipulaciju velikih strojeva. Nakon radova,
pow5ine óe biti vraóene u prvobitno stanje. U prvoj fazi, cilj provedbe ovog projekta je
osposobljavanje buSotine za cjelovito zagnjavanje sportskih objekata i drugih javnih i
privatnih objekata. U drugoj fazi, nakon dobivanja dozvole za eksploataciju, bilo bi izg¡adeno
postrojenje za eksploataciju geotermalne energije i daljinsko toplinsko grijanje na podruðju
Sisak sjever.

Zeljko Ðermanovi ó, izrazioje zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

2. Tomislav Kralj utwdio je kako je odobreno niz projekataizFonda solidamosti. Jedan od tih
se odnosi i na obnovu OS Ivana Kukuljevióa. U sljedeóem Proraðunu planira se 1,6 milijuna
eura. U kojoj je to fazi i zbog ðega radovi nisu zapoë,eti te hoóe li uðenici sljedeóu Skolsku
godinu doðekati u obnovljenoj Skoli?

Goran Grgurað odgovorio je da su odmah nakon potresq poduzeti potrebni koraci, odnosno
izvr5ena je temeljita analiza konstrukcije te je izraden Konstruktivni elaborat kojim je
ukazano da Skolu nije potrebno ruSiti jer je obnovljiva 5to je vrlo zahtjevan postupak.
Temeljem tog Elaborata, a iz sredstava Fonda solidarnosti, ove godine pokrenuli smo natjeðaj
za projektiranje. Potpisan je ugovor s projektantom i sljedeóe godine poðinje faza
konstruktivne sanacije te sklapanje ugovora s izvodaðem. Oðekujemo óe se od prvog
polugodi5ta sljedeóe Skolske godine uðenici vratiti u 5ko1u.

Tomislav Kralj izrazio je nadu da óe obnova ðkole biti zavrðena do sljedeóe Skolske godine.

3. Bojan Dadasovió postavio je pitanje gradonaðelnici. S obzirom da je bila na sjednici
StoZera u Petrinji, a obnova se financira iskljuðivo sredstvima Europske unije, je li na sjednici
uspjela saznati hoóe li se na podruðju Grada Siska graditi stambene zgrade s obzirom na
ðinjenicu da je najveói broj zgrada i obiteljskih kuóa uni5ten i o5teóen u potresu na podruðju
Grada Siska, a prema nekim kriterijima zgrade se grade u nekim drugim mjestima. Kakve je
odgovore dobila na sjednici i koliko novca iz drùavnog Proraðuna óe biti transferirano u Grad
Sisak, ne europskog novca veó novca svih poreznih obveznika Republike Hrvatske?

Kristina Ikió Baniðek objasnila je kako se sjednica sastojala od jednog duùeg dijela u kojem
su ministri izvje5tavali Sto je do sada napravljeno, zatim je predsjednik Vlade Republike
Hrvatske upitao imali li netko tko bi htio postaviti pitanja.
Na sjednici je problematizirala obnovu OS Galdovo ðija obnova nije pro5la za frnanciranje
sredstvima iz Fonda solidarnosti jer je ministar izjavio da Skole koje su o5teóene u potresu i
koje se moraju u potpunosti ukloniti i moraju se ponovni izgraditi, ne mogu se financirati iz
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tog Fonda. Zbog toga je na toj sjednici zahtijevala da se izgradnja financira iz sredstava
Nacionalnog fonda oporavka i otpornosti.
Drugo pitanje se odnosilo na izgradnju vi5estambenih zgrada. Na podruöju Sisaðko-
moslavaðke Zupanije gradi se vi5e takvih objekata u Dvoru, Vrginmostu, Topuskom, Petrinji i
Glini, a u Sisku taj program nije omoguóen, kako je objaSnjeno, zbog toga Sto je to
napravljeno iskljuðivo sredstvima za obnovu objekata na podruðju od posebne drùavne skrbi.
Gradonaðelnica je upitala za5to Vlada Republike Hrvatske iz svog fonda ne moZe financirati
izgradnju viðestambene zgrade na podruðju Grada Siska tim vi5e i Sto je Grad Sisak izrazio
spremnost za sufinanciranje takve stambene zgrade l<roz parcele i potrebne prikljuðke, a

nakon prestanka kori5tenja zgrade u stambene svrhe, Grad Sisak spreman je prenamijeniti
objekt u uðeniðki dom, studentski dom ili dom umirovljenika. Odgovoreno je da je moguó
ponovni sastanak s ministrom Paladinom i da trebamo utvrditi koliko ljudi bi bilo
zainteresirano za tu vrstu stanova. Od ministra smo zaprimili dopis u kojem se traZi da
ljudima koji Zive u kontejnerskim naseljima ponudimo zamjenski smje5taj, bez informacija o
kojem se smje5taju radi i gdje, koliko ðetvornih metara i na koji rok. Zatraùili smo relevantne
informacije prije no ðto o tome izademo pred ljude.
Neozbiljno se ðini dvije godine nakon potresa, da se jo5 uvijek ne zna ime i prezime svakog
stanovnika kontejnerskog naselja, koja je njegova problematika te njegove potrebe, odnosno
uvjete na koje bi bio spreman pristati. Kao i uvijek, Grad Sisak óe podrùati sve napore
usmjerene ka olak5anju uvjeta za ùivot u zimi koja je doSla.

4. Sreóko Telar rekao je da óe postaviti 2 pitanja. Prvo pitanje upuóuje ravnateljici Narodne
knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak u vezi s koeficijentima sloZenosti poslova radnih
mjesta u toj ustanovi.
Pravilnik je usvojen na sjednici Upravnog vijeóa odrZanoj 31. oäujka ove godine. U njemu,
izmedu ostalih, navedena su radna mjesta knjiZniðar-informator i knjiZniðar na Odjelu struðne
obrade, nabave i za5tite knjiZniðne grade zakoja su utvrdeni koeficijenti sloZenosti u rasponu
od2,73 do 3,06. Konkretno, na temelju ðega óe se obraðunavati isplataplaé,a osobama koje su
rasporedene na ta radna mjesta jer im moZete isplatiti plaóu prema koeficijentu 2,73, ali
moZete im isplatiti i plaóu na temelju koeficijenta 3,06, a moùete im isplatiti i plaóu prema
koeficijentima izmedu dva navedena koeficijenta Sto je viSe od 12 posto razlike. Jeste li
proveli svu potrebnu proceduru prilikom dono5enja navedenih koeficijenata i je li to u skladu
sa zakonom?

Marko Rafaj javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika. Rekao je da postavljanje pitanja moZe
trajati dvije minute kao i odgovor na pitanje. Sreóko Telar prekr5io je navedene odredbe
Poslovnika.

Drugo pitanje Sreóko Telar uputio je gradonaðelnici kao predlagateljici. Prije tjedan dana
odrùanaje elektroniðka sjednica Gradskog vijeóa s 5 toðki dnevnog reda koje je predlagala
gradonaðelnica. Sazvana je temeljem ðlanka 64. stavka 4. Poslovnika koji propisuje da u
sluðaju nastupanja posebnih okolnosti koje podrazumijevaju doga<laj ili odredeno stanje koje
se nije moglo predvidjeti i na koje se nije moglo utjecati, a koje trenutaðno ugroùava pravni
poredak, ùivot, zdravlje ili sigurnost stanovniðtva te imovinu veóe vrijednosti, za vnjeme
trajanjaposebnih okolnosti sjednice Vijeóa iznimno se mogu odrùavati elektroniðkim putem.
Sto¡e to bilo ugroùavqttóe, bitno zapravniporedak?

Kristina Ikió Baniöek je, u odgovoru na prvo pitanje, rekla da su rasponi uobiðajena praksa.
Ako vijeónik Zeli moùe mu biti navedeno koji sve gradovi i opóine te i;upanije imaju raspone
u koeficijentima.
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U pandemijskim uvjetima su uobiðajene elektroniðke sjednice, uvjete pod kojima se

odrùavaju propisalo je Ministarstvo uprave pa ako vijeónik ima bilo kakve primjedbe, moZe

se obratiti nadleZnom ministarstvu.

Bojan Dadasovió rekao je da rasponi mogu biti, ali ne mogu biti za isti rang radnog mjesta
kao npr. proðelnik I i proðelnik II jer ne postoje proðelnici prvog i drugog reda o öemu postoje

relevantna pravna mi5lj enj a.

Sto se tiðe drugog naðina sazivanja sjednice, o tome odluðuje iskljuõivo predsjednik Vijeóa.
Sadrùaj toðaka koje su bile na toj sjednici, kao predsjednik Vijeóa, ima pravo razmi5ljati na

naðin da se tih 5 toðaka odradi prije ove sjednice Vijeóa.
Zakonitost sjednice moùe se pokrenuti pred nadleZnim Ministarstvom pravosuda i uprave.

Sjednica je sazvanau skladu s Poslovnikom Gradskog vijeóa Grada Siska.

Specifiðno je da je ta sjednica u5tedjela tro5kove snimanja i ostale tro5kove odräavanja
sjednice.

Zbog povrede Poslovnika, Tomislav Kralj rekao je kako su svjedoci da je predsjednik Vijeóa
prekrsio odredbe Poslovnika jer je rekao da, sukladno ðlanku 53. Poslovnika, predsjednik

Vijeóa ne moZe davati odgovore na vijeóniðka pitanja, a upravo je dao odgovore napitanja.

Bojan Dadasovió objasnio je da je dao digresiju, a ne odgovore na pitanja.

Sreóko Telar zatraùio je pisane odgovore na svoja pitanja jer nije bio zadovoljan dobivenim
odgovorima.

5. Filip Pjerobon postavio je dva pitanja:
1. pitanje Goranu Grguraðu odnosi se na obnovu Kazaliíta2l.
2. pitanje Gordani Karapandùa Prica odnosi se na obnovu objekta gradske vijeónice.

Goran Grgurað odgovorio je da su na objektu Kazaliíta 2l nastala konstruktivna o5teóenja u
vidu pukotina na nosivim i nenosivim zidovima koja zahtijevaju sanaciju. Izvodi se

konstrukcijska obnova Sto ukljuðuje i ojaðanje konstrukcije i ojaðanje nosivih zidova te
ojaðanje protupotresne otpornosti. Izvedeni su radovi uklanjanja Zbuke na svim zidovima na

kojima se izvode ojaðanja. Vanjski zidovi pnzemlja i kata su ojaðani. Izvedeni su radovi na

hidroizolaciji podruma. Prilikom skidanja Zbuke unutarnjih zidova, utvrdeno je da su

elektroinstalacije u lo5em stanju te da se iste moraju promijeniti. Odobrena su sredstva od
1.828.190,00 kuna. Radovi su pri laaju. Izmjenom elektroinstalacija, potrebno je oko 20-ak
dana za zavrðetak konstruktivne sanacije, a to je poðetkom sljedeóe godine. Od Ministarstva
kulture dobili smo i dio sredstava za zamjenu stolica. Od istog Ministarstva zatraùena su i
dodatna sredstva za izvodenje radova cjelovite obnove, a ideja je i da se pobolj5a energetska

uðinkovitost objekta. U sijeðnju se zgrada otvara za javnost.

Gordana Karapandùa Prica odgovorila je da, Sto se tiðe obnove zgrade gradske vijeónice, Grad
Sisak je od Ministarstva kulture i medija dobio bespovratna sredstva u iznosu veóem od 23

milijuna kuna za konstruktivnu obnovu. Prema preliminarnom izraðunu, cjelovita obnova
stajala bi preko 56 milijuna kuna. Grad Sisak oðekuje da é,e razllkn do punog iznosa dobiti od
navedenog Ministarstva, sukladno danim obeóanjima. Trenutno je u fazi zavr5etak projektne
dokumentacije nakon koje bi se pokrenula nabava zaizvodenje radova.

Filip Pj erobon izr azio j e zadovolj stvo dobivenim odgovorima.
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6. Sonja Borió objasnila je da je proðitala Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2023. godinu.
Medutim, nije vidjela pa je upitala na sjednici Odbora za financije i gospodarenje imovinom,
a sada pita i gradonaðelnicu planira li se poveóanje plaóa sluZbenicima Grada Siska i
djelatnicima trgovaðkih druStava u vlasniðtvu Grada Siska? Imate li nekih naznaka o
pregovorima sa sindikatima koji bi iðli u tom smjeru, a s obzirom na inflaciju?

Kristina Ikió Baniðek potvrdila je da je Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2023. godinu
planiran u iznosu od 75 milijuna eura od kojih se ðak 30 milijuna eura odnosi na EU sredstva.
Veliðina Proraðuna uvjetovana je situacijom izazvanom potresom te imamo jako puno
projekata konstruktivne i cjelovite obnove kao i jako puno kapitalnih projekata koje Zelimo
realizirati.
Sto se tiðe materijalnih prava zaposlenih, izrazrlaje zadovoljstvo da sve ustanove i trgovaðka
dru5tva imaju potpisane kolektivne ugovore za rczIlku od nekih drugih gradova i nekih
åupanijskih ustanova. Doói óe do poveóanja odredenih materijalnih prava, prije svega
naknada za tro5kove pnjevoza na posao i s posla kao i uvodenja naknada za topli obrok, a
plaóe óemo kao i do sada poveóavati sukladno moguónostima. Uklonili smo i veliku nepravdu
HDZ-a kada su trgovaðka druStva imalajednu osnovicu za obraðun plaóa, a druga trgovaðka
druStva su imala drugu osnovicu, ustanove su imala treóu osnovicu, a sluZbenici gradske
uprave su imali ðetvrtu osnovicu. Sada imamo istu osnovicu za sve. Svi zasluZuju adekvatnu
plaóu za svoj rad, apoveóanje plaó,a bit óe sukladna moguónostima.

Sonja Borió bila je zadovoljna odgovorom te je istaknula da se nada kako óe sljedeóe godine
doói do poveóanja materijalnih prava zaposlenih.

7. Tomislav Matlekovió rekao je da je za oblljeùavanje Dana mjesta Topolovac doniran 5ator,

svijeóe, vijenci i fìnancijska sredstva od 300,00 kuna s PDV-om za kupnju jela i pióa. U
Topolovac se na deponrlu iz Grada Siska i jo5 3 opóine dovozi otpad, a Topolovac od toga
nema nikakve koristi. Iznos od 300,00 kuna poniZavajuói je za stanovnike Topolovca.
Zaétoje odobren tako mali novðani iznos?
Koji projekti su realizi rani zarazvoj Topolovca i Sto se planira u sljedeóem razdoblju?

Kristina Ikió Baniðek objasnila je da 300,00 kuna za sokove prilikom obiljeZavanja dana
mjesta nisu odbili mje5tani veó je taj iznos odbio vijeónik koji je upravo postavio pitanje jer
su bili povrijedeni njegovi osjeóaji. Traäio je 1.000,00 kuna. Osiguravanje vijenaca, svijeóa,
Satora i 300,00 kuna vi5e je nego dovoljno, a 5to je otprilike nivo za sva vijeóa mjesnih odbora
s kojim su oni zadovoljni, ali vijeónik nije zadovoljan.
Na pitanje ðto je uðinila za Topolovac, rekla je da ona pita Sto je vijeónik uðinio za
Topolovac? Tako je npr. Tugomir Majdak rekao da dok je gradonaðelnica Siska Kristina Ikió
Baniðek, Grad Sisak neóe dobiti sredstva za izgradnju vatrogasnog doma. Nemoguóe je da
jedan lokalni HDZ-ovac stopira jedan tako vaùan projekt. Zbogtoga, u Proraðunu Grada Siska
za 2023. godinu, odluðili smo osigurati vlastita sredstva, odnosno sredstvima Si5ðanki i
Si5ðana graditi prostor za DYD Topolovac. To óe sagraditi Si5ðani. Grad Sisak ðini sve 5to
moùe i treba za Topolovac.

Tomislav Matlekovió nije bio zadovoljan odgovorom jer gradonaðelnica nije odgovorila na
drugo pitanje te je zatraùio pisani odgovor na prvo i drugo pitanje.

8. Zoran Sertió izvijestio je da je bio u druStvenom domu u Komarevu gdje su prisutni
primijetili kako je prostor teSko zagrijati Sto je posljedica dotrajale stolarije, a dolazi i do
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nakupljanja vlage kada je u dvorani veói broj prisutnih. MoZe li Grad Sisak financirati
promjenu stolarije i postavljanja klima uredaja?

Kristina Ikió Baniöek potvrdila je da su izvr5ena odredena ulaganja tijekom godine. Medutim,
nastojat óemo sljedeóe godine sagledati problem vlage i stolarije te utvrditi Sto moZemo

napraviti.

9. Dubravka Sebek reklaje u uvodu da óe postavitijedno pitanje vezaîo uz prehranu djece u
djeðjim vrtióima i osnovnim Skolama. Ljude zanima ðto sve obuhvaóa Healthy Meals te Sto

korisno nudi krajnjim korisnicima?
S obzirom da je najavljeno je da óe od sijeðnja sljedeóe godine biti osigurana besplatna
prehrana krajnjih korisnika, hoóe li postojati potreba zaHealthy Mealsom?
Kristina Ikió Baniðek objasnila je da kada je netko upita je li potreban Healtþ Meals u
Skolama, zaðuduje ju to pitanje. To je kao da pitate je li potrebno da se naSa djeca pred5kolske

i osnovno5kolske dobi hrane redovito i kvalitetno? Odgovor je da, potrebno je. Potreban je bio
prelazak od gotovog Muffina ili sendviöa na kuhani topli obrok. To nije do5lo preko noói. Od
2014. godine u svim osnovnim Skolama smo ulagali u opremanje kuhinja kako bi svaka

osnovna Skola imala dovoljan broj kuharica, osigurane jelovnike koji su prilagodeni djeci ðto

je vaZno zbog kvalitetne i redovite prehrane djece.
Pro5li tjedan bili smo na sastanku u Ministarstvu obrazovanja gdje je najavljeno da, od iduóeg
polugodi5ta, drùava planira preuzeti sufinanciranje prehrane na naðin da óe plaóati 10,00 kuna
po djetetu s planom da u to budu ukljuðena sva djeca.
Grad Sisak dobio je pnznanje za uvodenje Healtþ Mealsa Sto potvrduje ispravnost naðe

odluke i tako óemo i nastaviti.

Dubravka Sebek pojasnila je da ju interesira moùe li se poraditi na prilagodbi preluane za

odredenu djecu kao 5to su djeca koja ne jedu ili ne smiju jesti odredenu vrstu hrane te je
zatraùilapisani odgovor na svoje pitanje?

10. Ðulija Adamovió zatraíilaje od Maje Del-Vechio da detaljnije pojasni aktualne projekte
unapredenj a komunalne infrastrukture.

Maja Del-Vechio izvijestila je da nas do kraja godine oðekuje nekoliko projekata na

odrùavanju i izgradnji komunalne infrastrukture. Govorimo o zavr5etku radova na

manipulativnim pìvr5inama druge faze izmedtt Ulice A. G. Mato5a i Ulice A. Senoe,

zavr5etak druge faze uredenja prometnice kroz mjesto Gredu u duZini 1200 metara s

izgradnjom nogostupa. U tijeku je uredenje Ulice laalja Zvonimira, od Ulice biskupa Kvirina
do ùeljezniðke pruge. Od Ulice biskupa Kvirina do Zagrebaðke ulice pratimo tijek radova
Sisaðkog vodovoda s obzirom da rade na izmjeni vodoopskrbnih cijevi jer nakon toga ide
asfaltiranje cijele dionice. Kako su zapoöeli radovi u Ulici biskupa Kvirina od strane Sisaðkog

vodovoda, nakon njihovog zaw5etka, kreóe se s asfaltiranjem i te prometnice. Slijedi i
uvodenje u radove, a s obzirom na vremenske prilike, u naseljima }l4adùan i Letovanci na

uredenju sljedeóih 800 metara prometnice jer nekoliko godina radimo na uredenju te

kompletne dionice, svake godine u jednom dijelu. Ovaj tjedan oðekujemo poðetak radova na

pjesaðkoj slazi na Groblju Viktorovac, a rijeð je o dijelu staze koji je ostao neasfaltiran od
crkve Sv. Marije do srediðnjeg dijela staze na groblju.

Ðulij a Adamovió izr azilaj e zadovolj stvo dobivenim odgovorom.
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I 1. Ljiljana Slunjski postavila je pitanje gradonaðelnici u vezi s izgradnjom kanalizacije u
mjestima Buda5evo i Topolovac. Ima li kakvih novih obavijesti oko kanalizacije na tom
podruðju?

Sanja Mehinovió objasnila je da se radi o prikljuðenju navedenog podruðja Projektu Sisak II
koji je, jo5 uvijek, u tijeku. I dalje je u tijeku projektiranje, a to neóe biti zavr5eno do kraja ove
godine. Projekt Sisak II ide svojim tijekom i vrlo je opseZan pogotovo kada se radi o
pribavljanju dozvola i ostalim radnjama koje prethode. Realizaclja Projekta Sisak II óe,

moùda, krenuti od 2024. godine i trajati do 2027. godine. U ovom trenutku nije dostupan
toðan odgovor za naselja Buda5evo i Topolovac jer su ta naselja u okviru cjelokupnog
opseZnog Projekta Sisak II i tako óe i ostati.

Lucija Matkovió upitala je Sto óe gradani moói vidjeti na najavlj enoj Zlatnoj pirueti koja se

odrùavau Sisku?
Sto óe gradanima biti ponudeno za Advent i doðek Nove godine u Sisku?

Goran Grgurað odgovorio da je Advent poðeo paljenjem adventske svijeóe 24. studenog i
trajat é,e iza nove godine. Grad Sisak sa svojim ustanovama organizira manifestacije vezane
uz Advent. Kroz to rczdoblje imat óemo preko 50 razliðitih programa za sve uzraste gradana,
posebno za najmlade sugradane. U okviru Adventa uklapaju se i druge manifestacije. Tu je i
spomenuta Zlatna pirueta koja se odrùava drugu godinu zaredom u Sisku. To je veliko,
medunarodno, klizaðko natjecanj e. Zaíto u Sisku? Zato íto Sisak jedini ima infrastrukturu, ne
samo u Hrvatskoj veó i u Siroj regiji koja moZe zadovoljiti standarde ovakvog natjecanja. Zato
Si5ðanke i Si5ðani imaju privilegiju prisustvovati ovakvoj manifestaciji. Zlatna pirueta
odrùava se od 7. do 10 prosinca u Ledenoj dvorani Zibel.
Subotom i nedjeljom óe se odrZavati ostali programi u sklopu Adventa u Sisku na sredi5njem
prostoru gradske Setnice, odnosno na pozornici na kojoj óe se odrZavati glazbeni koncerti i
kazali5ne predstave, za svakog pone5to. Na sam doðek Nove godine, svirat óe KazaliSni bend
popraóen vatrometom u ponoó.

Aktualni sat zaw5en je u 11 sati i 15 minuta.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóu dopunu predloZenog dnevnog reda tako da se iza toðke
19. dnevnog reda dodaje nova toõka 2}.koja glasi:

,,a) Prijedlogplana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska 2a2022.
godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandíaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravîq imovinsko
pravne i opóe poslove

b) Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2023.
godinu".
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaupravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

Obrazloùenje:
a) Plan upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2022. godinu
inadqe se u skladu sa Strategrjom upravljanja i raspolaganja nekretninama Grada Siska
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2022.-2026. godine (,,SluZbeni glasnik Grada Siska", broj 21122) koja je donesena na 12.
sjednici Gradskog vijeóa 28. studenoga 2022. godine. Strategijom upravljanja i raspolaganja
nekretninama Grada Siska 2022.-2026. godine definiraju se dugoroðni ciljevi i smjernice
upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasniStvu Grada Siska, a Planom upravljanja i
raspolaganja nekretninama u vlasniðtvu Grada Siska 2a2022. godinu definiraju se kratkoroðni
ciljevi i smjernice upravljanja i raspolaganja nekretninama. S obzirom na ðinjenicu da je
Strategija upravljanja i raspolaganja nekretninama Grada Siska 2022.-2026. godine, donesena
na 12. sjednici Gradskog Vijeóa 28. studenoga 2022. godine, potrebno je uvrstiti Prijedlog
plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2022. godinu u
dnevni red 13. sjednice Gradskog vijeóa.

b) Plan upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2023. godinu
izraduje se u skladu sa Strategijom upravljanja i raspolaganja nekretninama Grada Siska 2022.

- 2026. godine (,,SluZbeni glasnik Grada Siska", broj 21122) koja je donesena na 12. sjednici
Gradskog vijeóa 28. studenoga 2022. godine. Strategijom upravljanja i raspolaganja
nekretninama Grada Siska 2022. - 2026. godine definiraju se dugoroðni ciljevi i smjernice
upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska, a Planom upravljanja i
raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2023. godinu definiraju se kratkoroðni
ciljevi i smjemice upravljanja i raspolaganja nekretninama. S obzirom na ðinjenicu da je
Strategija upravljanja i raspolaganja nekretninama Grada Siska 2022.2026. godine, donesena
na 12. sjednici Gradskog Vijeóa 28. studenoga 2022. godine, potrebno je uvrstiti Prijedlog
plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2023. godinu u
dnevni red 13. sjednice Gradskog vijeóa.

PredloZena dopuna dnevnog reda usvojena je jednoglasno s 20 glasova za.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóu dopunu dnevnog reda tako da se iza toðke 20. dnevnog
reda dodaje nova toðka 21. koja glasi:

,,Prijedlog Odluke o ovlaStenju gradonaðelnice Grada Siska za potpisivanje Aneksa br. I
Ugovoru o javnim uslugama organizirarya javnog linijskog pnjevoza"

Obrazloùenje:
Prijedlog odluke o ovla5tenju gradonaðelnice Grada Siska za potpisivanje Aneksa br. 1

Ugovoru o javnim uslugama organiziranja javnog linijskog pnjevoza je nakon dostavljanja
matertlala vijeónicima za sjednicu Gradskog vijeóa.

PredloZena dopuna dnevnog reda usvojenajejednoglasno s 20 glasova za.

Za sve dopune dnevnog reda dostavljeni su materijali.

Marko Rafaj rekao je, a uvaiavajuói sve materijale koje su vijeónici dobili za ovlu sjednicu,
dnevni red bi trebao imati 2l toðku te predlaZe jer smatra da je Proraðun Grada Siska za 2023.
godinu izuzetno bitna toðka koja óe izazvali dosta rasprave, da se dnevni red skrati na naðin
da se danas raspravlja zakljuðno s toðkom 8. predloZenog dnevnog reda, a od toðke 9. da se

odrZi elektroniðka sjednica Gradskog vijeóa.

Predlagateljica Kristina Ikió Baniðek rekla je da cijeni prijedlog vijeónika, medutim pro5le
godine smo imali gotovo identiðan broj toðki dnevnog reda i sjednica je bila zavríena do 14

sati. Nema rczloga da tako ne bude i danas.
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Tomislav Kralj izvijestio je da Klub vijeénika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a smatra da se sve
toðke dnevnog reda trebaju odraditi na danaSnjoj sjednici.

Bojan Dadasovió upitao je za5to je na ovu sjednicu dostavljen Prijedlog plana upravljanja i
raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2022. godinu.

Gordana Karapandùa Prica odgovorila je da se radi o tome kako je na posljednjoj
elektroniðkoj sjednici Gradskog vijeóa odrùanoj prije tjedan dana donesena Strategija
Strategije upravljanja i raspolaganja nekretninama Grada Siska 2022.-2026. godine koja se

odnosi na navedeni Plan.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEV¡II RED
l. Usvajanje zapisnika s 12. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. a) Pnjedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa odrùavanja komunalne
infrastrukture u Gradu Sisku u2021. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

b) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvjeió,a o izvr5enju Programa gradenja objekata i uredaja
komunalne infrastrukture na podruöju Grada Siska za202l. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, priwemena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

3. Prijedlog polugodi5njeg lzvje5taja o izvr5enju Proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraóun i financije

4. a) Prijedlog izmjena i dopuna Proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog programa o izmjenama Programa odrùavanja komunalne infrastrukture u Gradu
Sisku u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

c) Prijedlog programa o izmjenama Programa gradenja objekata i uredaja komunalne
infrastrukture na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav
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d) Prijedlog programa o izmjeni Programa sredstava Sumskog doprinosa 2a2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

e) Prijedlog programa o izmjeni Programa koriðtenja sredstava od raspolaganja
poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska za

2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

f) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2022.
godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

g) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba za civllno druStvo, branitelje i
mlade Grada Siska u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

h) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

i) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u
2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

j) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gladonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proöelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

k) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska
u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo
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1) Prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu
Grada Siska u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

5. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje
financiranje politiðkih stranaka i nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeóu Grada Siska za
2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

6. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o naðinu financiranj a vljeé,a nacionalnih manjina i
predstavnika nacionalnih manjina u Gradu Sisku 2a2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaùpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

7. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava za ftnanciranje djelatnosti
vatrogastva u2022. godini u Gradu Sisku
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaWravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

8. a) Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2023. godinu i projekcije Proraöuna za razdoblje
2024. -2025. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraóun i financije

b) Prijedlog odluke o izvr5avanju Proraðuna Grada Siska 2a2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

c) Prijedlog programa odrùavanjakomunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

d) Prijedlog programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruðju
Grada Siska 2a2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

e) Prijedlog programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav
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f) Prijedlog programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u
vlasniðtvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska za 2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica Maja Del-Vechio, privremena proõelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

g) Prijedlog programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraõ, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

h) Prijedlog programa javnih potreba za civilno druStvo, branitelje i mlade Grada Siska u
2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

i) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

j) Prijedlog programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

k) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

l) Prijedlog programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u 2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

m) Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2023.
godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

9. Prijedlog odluke o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje financiranje politiðkih
stranaka i nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeóu Grada Siska 2a2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravîq imovinsko
pravne i opóe poslove
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10. Prijedlog odluke o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i predstavnika
nacionalnih manjina u Gradu Sisku 2a2023. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravne imovinsko
pravne i opóe poslove

1 1 . Prijedlog godiðnjeg Plana razs,oja sustava civilne zaítite na podruðju Grada Siska za 2023 .

godinu s financij skim uðincim a za tro godi5nj e razdoblj e

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravîe, imovinsko
pravne i opóe poslove

12. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe
spa5avanja Stanice Novska na podruðju Grada Siska u 2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proöelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

13. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o gospodarenju nekretninama u
vlasni5tvu Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

14. Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja
nekretninama u vlasniStvu Grada Siska za202l. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandäaPnca, proöelnica Upravnog odjela zavpravîe, imovinsko
pravne i opóe poslove

15. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o naknadama vijeónika i ðlanova radnih tijela
Gradskog vijeóa Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proöelnica Upravnog odjela zaupÍavne imovinsko
pravne i opóe poslove

16. Prijedlog odluke o naknadi tro5kova i nagradi zarad ðlanovima vijeóa i predstavnicima
nacionalnih manjina na podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravne imovinsko
pravne i opóe poslove

17. Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo
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18. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeðjeg vfüéa Sisak Novi
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno druStvo

19. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopunu Statuta Gradske
galerije Striegl.
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gtadonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraö, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druðtvo

20. a) Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za

2022. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaùpravne imovinsko
pravne i opóe poslove

b) Prijedlogplana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska 2a2023.
godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

21. Prijedlog Odluke o ovlaðtenju gradonaðelnice Grada Siska za potpisivanje Aneksa br. 1

Ugovoru o javnim uslugama organiziranja javnog linijskog prijevoza.
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proõelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 20 glasovaza.

TOðKA 1.

Jednoglasno s 20 glasova za, usvojen je zapisnik s 12. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa
Grada Siska.

TOCKA 2.
Bojan Dadasovió objedinio je uvodno usmeno izlaganje i raspravu po obje podtoðke.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, u raspravi je sudjelovao Sreóko
Telar.

a) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim,
Sreóka Telara, donesen je

ZAKLJUÕAK
o usvajanju lzvjeSóa o izvr5enju Programa odrZavanja komunalne infrastrukture u

Gradu Sisku u2021. godini
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b) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim,
Sreóka Telara, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5óa o izvrSenju Programa gradenja objekata i uredaja komunalne

infrastrukture na podruðju Grada Siska za202l. godinu

TOCKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek u raspravi je sudjelovao Tomislav Kralj
i Gordana Kar apandùa P rica.

S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim" Sreóka Telara,
donesen je

POLUGODISNJI IZVJESTAJ
o izvrSenju Proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu

TOðKA 4.
Bojan Dadasovió objedinio je uvodno usmeno obrazloùenje i raspravu po svim podtoðkama.

U uvodnom usmenom obrazloùenju Silvija Muãek izvijestila je da je Proraðun Grada Siska za
2022. godinu donesen dana07. prosinca 202I. godine u iznosu od377.49I.394,00 kune.
Donesene su Izmjene i dopune Proraðuna Grada Siska za 2022. godinu u iznosu od
366.118.935,08 kuna.
U te iznose su uvr5teni vi5kovi i manjkovi iz202l. godine.
Sva smanjenja i poveóanja su u skladu s realizacljom Proraðuna.

U raspravi su sudjelovali Tomislav Kralj, Bojan Dadasovió, Sreóko Telar i Sanja Miokovió.

Filip Pjerobon javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika. Rekao je da je powijeden ðlanak 53

Poslovnika jer vijeónica Sanja Miokovió krði navedeni ðlanak Poslovnika.

a) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim,
Sreóka Telara, donesene su

IZMJENE I DOPUNE
Proraõuna Grada Siska 2a2022. godinu

b) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i lvice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim,
Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa odri,avanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2022.

godini
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c) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdräanim,
Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa gradenja objekata i uretlaja komunalne infrastrukture na

podruõju Grada Siska 2a2022. godinu

d) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdrZanim,

Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa sredstava Sumskog doprinosa 2a2022. godinu

e) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdräanim,
Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljiStem u

vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska 2a2022, godinu

Ð S 13 glasova za,näta glasova protiv i 7 glasova suzdrùanih Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka

Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u2022, godini

g) S 13 glasova za,nlíta glasova protiv i 7 glasova st¡zdrùanlh Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka
Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u

2022. godini

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2022. godini

i) S 13 glasova za) 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim,
Sreóka Telara, donesen je

h) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipu5a te jednim glasom svzdrùanim,
Sreóka Telara, donesen je
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PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u2022. godini

j) S 13 glasova za, 6 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i lvice Sipu5a te jednim glasom suzdrùanim,
Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u2022. godini

k) S 13 glasova za,niíta glasova protiv i 7 glasova suzdrùanlh Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka
Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u predðkolskom odgoju Grada Siska u2022. godini

l) S 13 glasova za,nííta glasovaprotiv i 7 glasova suzdrùanlh Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka
Telara, donesenje

PROGRAM
o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u

2022. godini

TOðKA 5.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana KarapandùaPnca.

Jednoglasno s l8 glasova za (odsutni Tomislav Kralj i Tomislav Matlekovió), donesena je

ODLUKA
o izmjenama Odluke o osiguravanju sredstavaza redovito godiSnje financiranje

politiðkih stranaka i nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeéu Grada Siska 2a2022.
godinu

TOðKA 6.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana Karapandùa Prica.

S 19 glasova za (sjednici pristupili Tomislav lkalj i Tomislav Matlekovió), ni5ta glasova
protiv i jednim glasom suzdrùanim, Sreóka Telara, donesena je

ODLUKA
o izmjeni Odluke o naõinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i predstavnika

nacionalnih manjina u Gradu Sisku 2a2022. godinu

TOCKA 7.
Uvodno usmeno obrazloùerye podnijela je Gordana Karapandùa Prica, a u raspravi je
sudjelovao Ivica Sipu5.

Jednoglasno s 20 glasova, donesenaje
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ODLUKA
o izmjeni Odluke o poveéanju iznosa sredstava za financiranje djelatnosti vatrogastva u

2022. godini u Gradu Sisku

TOðKA S.

U uvodnom usmenom obrazloùeryu, Silvija MuZek izvijestila je kako je ove godine novost da
vijeónici donose Proraðun na drugoj razini. Do sada su donosili Proraöun na treóoj razini.
Prijedlog proraðuna Grada Siska 2a2023. godinu utvrden je u iznosu od75.187.422,00 eura.
Ako pogledamo ovrl strukturu, najveói iznos je 60 %koji se odnosi na pomoói od inozemstva,
a radi se o 30 milijuna eura pomoói koji se odnose na obnovu gradske vijeónice, financiranje
sluZbe spa5avanja, a to je projekt koji provodi Javna vatrogasna postrojba Grada Siska. Centar
zaupravljanje kriznim situacijama takoder je projekt koji provodi Javna vatrogasna postrojba
Grada Siska, izgradnja digitalne infrastrukture, obnova zgrade u Ulici kralja Tomislava 40,
razna odrùavarya prometnica, objekti Skola i objekt Doma kulture Kristalna kocka vedrine.

Rashodi za zaposlete iznose skoro 18 milijuna eura, materijalni rashodi su na 12,4 milljuna
eura, financijski rashodi su na 213 tisuóa eura, subvencije na 1,1 milijun eura, pomoói od
inozemstva i unutar opóeg proraðuna su na 7.963,00 eura, naknade gradanima i kuóanstvima
na temelju osiguranja su na 1,4 milijuna eura te ostali rashodi su na 1,6 milijun eura.
Rashodi za nabavu neproizvedene dugotrajne imovine su nivelirani na 2,9 milijuna eura,

rashodi za nabavu dugotrajne imovine na 15,2 milijuna eura i rashodi za dodatna ulaganja na

nefinancijskoj imovini su na 20,6 milijuna eura.
Izdvaja se jedan novi program. Osim uskrsnica, daðkog dùeparca te ostalih potpora koje
dodjeljuje Grad Sisak, imamo i novu naknadu za medicinski potpomognutu oplodnju gdje je
planirano 40 tisuóa eura.

Proraðun 2a2023. godinu je bio na javnoj raspravi na2 naéina i nije bilo nikakvih primjedbi.

Sreóko Telar dao je napomenu rekav5i dau obrazloZenju opóeg dijela Proraöuna na stranici 62
govori se o prihodima, konto 71, prihodi od prodaje neproizvedene dugotrajne imovine pa je
opet napisano konto 71, prihodi od prodaje proizvedene dugotrajne imovine Sto je potrebno
ispraviti nakonto 72.

Tomislav Kralj podnio je 5 amandmana na Prijedlog proraöuna Grada Siska 2a2023. godinu:

Sukladno ðlanku 42. Poslovnika Gradskog vijeóa grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-

moslavaðke Zupanije", broj 12109, 20109, 9110, 4113, 6/13-proðiSóeni tekst, llll3, l3ll3,
29117, 13/18, l8/l8-proði5óeni tekst, 4120 i 8l2l), Klub vijeónika Hrvatske demokratske
zqednice, Hrvatske socijalno-liberalne stranke i Hrvatske konzervativne stranke podnosi
amandmane na Prijedlog proraðuna Grada Siska 2a2023 godinu:

l. Amandman

Program 1029 REDO\INA DJELATNOST
Aktivnost A 100075 FINANCIRANJE OSNO\,rNIH AKTIVNOSTI
IZVOT I.O. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 Rashodi poslovanja
32 mateijalni rashodi

Pozicija se smanjuje za 100.000,00 eura te se za isti iznos poveóava pozicija
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28895 DJEÖJI VRTIÓ SISAK STARI
Program 1001 REDO\rNI PROGRAM ODGOJA, NAOBRAZBE I SKRBI
Aktivnost A100032 ODGOJNO I ADMINISTRATI\-rNO TEHNIÖKO OSOBLJE
IZVOT 1.0 OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 rashodi poslovanja
31 rashodi zazaposlene

Obrazloùerye:
Ovim amandmanomtraùi se poveóanjeplaóa djelatnika u vrtióima, obzirom da trenutne plaóe

nisu zadovoljavajuóe i daleko su ispod prosjeka u ostalim gradovima i opóinama.
2. Amandman

Program 1029 REDO\rNA DJELATNOST
Aktivnost A 100075 FINANCIRANJE OSNOVNIH AKTI\TNOSTI
TZVOT I.O. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 Rashodi poslovanja
32matenjalni rashodi

Pozicija se smanjuje za 100.000,00 eura te se za isti iznos poveóava poziclja

28895 DJEÖJI VRTIÓ SISAK NOVI
Program 1001 REDO\rNI PROGRAM ODGOJA, NAOBRAZBE I SKRBI
Aktivnost 4100032 ODGOJNO I ADMINISTRATI\/NO TEHNICKO OSOBLJE
TzvoT I.O OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 rashodi poslovanja
31 rashodi zazaposlene

Obrazloäenje:
Ovim amandmanomtraùi se poveóanjeplaé,a djelatnika u vrtióima, obzirom da trenutne plaóe

nisu zadovoljavajuóe i daleko su ispod prosjeka u ostalim gradovima i opóinama.

3. Amandman

49106 Sportsko rekreacijski centar Sisak
Program 1005 PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU
AKtiVNOSt A1 OOO5 1 SPONTSTO REKREACIJSKA DJELATNOST
IZVOT 1.0. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
4 rashodi zanabavu nefinancijske imovine
41 rashodi za nabavuneproizvedene dugotrajne imovine

Poziclja se smanjuje za 30.000,00 eura te se za isti iznos poveóava poziclja

Glava 00405 SPORT
Program 1005 PROGRAM JA\,rNIH POTREBA U SPORTU
AKtiVNOSt A 1 OOO52 FINANCIRANJE SPORTSKIH UDRUGA
TZVOT I.O. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 Rashodi poslovanja
38 Ostali rashodi
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Obrazloùenje:
Poveóava se iznos za provodenje sportskih aktivnosti djece, mladeZi i studenata-Skolski sport

4. Amandman

Program 1029 REDO\,/NA DJELATNOST
Aktivnost A 100075 FINANCIRANJE OSNO'\rNIH AKTI\TNOSTI
TzvoT I.O. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 Rashodi poslovanja
32materyalni rashodi

Pozicija se smanjuje 2a364.988,00 eura te se za isti iznos poveóava pozicija

Aktivnost A 100062 SOCIJALNA SKRB-GRADSKI PROGRAMI
TZVOT I.O OPÓI PRIHODI I PRIMICI
3 rashodi poslovanja
32 mateijalni rashodi
37 naknade gradanima i kuóanstvima na temelju osiguranja i druge naknade

Obrazloùen1e:
Ovima amandmanom predlaZu se boZiónice za umirovljenike i nezaposlene u istom iznosu
kao Sto su i uskrsnice.

5. Amandman

Aktivnost 4100017 RAZVOJ I LINAPREÐENJE TURIZMA
lzvor 1.0 Opói prihodi i primici
3. rashodi poslovanja
38 ostali rashodi

Poziclja se smanjuje za 15.000,00 eura te se isti iznos stavljanapoziclju

Aktivnost A I 0006 I SOCIJALNA SKRB-GRADSKI PROGRAMI
lzvor 1.0 Opói prihodi i primici
3 rashodi poslovanja
38 ostali rashodi

Obrazloienje:
S ciljem osiguravanja subvencije zaDjeöji vrtió sv. Marije Magdalene u Selima koji upisuju
djeca s podruðja Grada Siska poveóava se pozicija zaiznos subvencije.

Kristina Ikió Baniðek je, kao predlagateljica Prijedloga proraðuna za 2023. godinu, objasnila
da je pred vijeónicima dokument koji pokazuje da smo zajedniðkim radom uspjeli Grad Sisak
izdignuti iznad svih problema koje su nam nanijele prirodne katastrofe poplave, su5a, potres i
pandemija.
Rekla je da ne prihvaóa niti jedan od pet predloZenih amandmana.

Bojan Dadasovió, u ime Kluba vijeónika Nova vizija, rekao je da óe Klub vijeónika uvjetno
podrùati Prijedlog proraðuna Grada Siska 2a2023. godinu uz amandmane koji su djelomiðno
prihvaóeni, ùog ðega óe zatraùitipavzu.
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Zatraùili su da se pojaðano odrùavaju pojedine prometnice. Odredene prometnice potrebno je
izgraditi: Radniðka ulica faza I, Poljska ulica faza I, Ulica Brezoviðkog ureda faza I, Grge
Tu5kana, Petrinjska ulica-odvojci, buduói Trg volontera, racionalizacija daljnjeg poslovanja
gradske uprave na naðin da se spoje trgovaðka druStva Komunalac i Gradska groblja. Dobra
iskustva Centra dijeljenih usluga prenijeti i na gradske ustanove na naðin da imamo jednu
servisnu toðku koja óe biti u pogledu financija, javne nabave i pravnih poslova toðka za sve
ustanove u vlasni5tvu Grada Siska.
Osim projekata kojima kreóe veliki val obnove na podruöju Grada Siska, a od kada je Nova
vizija korektiv gradske vlasti, plaóe gradske uprave su podizane 3 puta, s obzirom na inflaciju
od I2,3 % i tendenctle dizanja plaóa da se uvede kategorija isplate toplog obroka od 1.

sijeðnja 2023. godine barem u neoporezivom dijelu. Bojan Dadasovió upitao je
gradonaðelnicu hoóe li podrùati takav naðin podizarya materijalnih prava, odnosno ne plaóa
veó neoporezivog dijela koji dopuðtaju porezni propisi?
Yaùnoje i da su vijeónici Nove vizije odluðili uvjetno podrùati Prijedlog proraðuna 2a2023.
godinu 5to znaði da zavr5etkom gradevinske sezone 2023. godine, ukoliko veóina projekata
koje predlaùt neé,e biti realizirana, napustiti óe rad u Gradskom vijeóu jer smatraju da njihov
rezsltat na izborima traùi i da sudjeluju u kreiranju odredene politike. Naglasio je da je
njegova suradnja kao predsjednika Gradskog vijeóa s gradonaðelnicom izvrsna, ali, jednako
tako,polaùe raðune svojim biraðima. Takoder,- sudjeluje i u odluðivanju o izvr5nim odlukama
gdje se postavlja kao korektiv vlasti.
Marko Rafaj potvrdio je da sve Sto je rekao Bojan Dadasovió je i njegov stav.

Zoran Sertió izjasnio se da óe podräati Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2023. godinu zbog
toga Sto je suradnja s gradonaðelnicom jako dobra, a dobar dio njegovih amandmana je veó

ugraden u Prijedlog proraðuna od problema rje5avanja parkirali5nih mjesta u Capragu u Ulici
kneza Domagoja do toga da óe se obnoviti u Ulici Andrije Hebranga pa do pojaðanog
odrùavanja cesta na odredenim podruðjima kao 5to je asfaltiranje ceste u Komarevu od
mrtvaðnice do parkirali5ta, navodnjavanje terena NK Metalac.
Pro5le godine podrùanje i njegov prijedlog vezaî uz izvrsnost studenata, odnosno prijedlog
za poveóanje studentskih stipendij a.

Kristina Ikió Baniðek rekla je da usvaja amandmane Nove vizije i Zorana Sertióa. S

ravnateljima ustanova i direktorima trgovaðkih druStava iskomunicirano je da, kao i u
gradskoj upravi, od 2023. godine, svi zaposleni, ukoliko imaju pravo na gradski prijevoz, imat
óe 40 eura naknade i 30 eura zatopli obrok.

Sonja Borió rekla je da podrùava korektiv vlasti kao i da podrùava Prijedlog proraðuna jer je
za dobrobit gradana Siska koji su dali legitimitet gradonaðelnici od koje je zatraùila da usvoji
nlezin amandman koji se odnosi na parkirali5te u Ulici hrvatskog narodnog preporoda broj 35
i pronade sredstva da se to parkirali5te uredi.

Bojan Dadasovió objasnio je da je prethodni amandman ugraden u Program odrùavanjajavnih
cesta, odnosno Program gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruðju
Grada Siska.

Sreóko Telar zatraùioje da se ubuduóe i oporbene vijeónike obavijesti kada se kreóe s izradom
Prijedloga proraðuna jer smo ovdje ðuli kako se s Prijedlogom proraðuna krenulo u mjesecu
rujnu. Na taj naðin i on bi podrùao Proraðun ako bi sudjelovao u njegovoj izradi.
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Kod ispravka netoðnog navoda, Marko Rafaj rekao je da ispravlja navod Sreóka Telara jer je
Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2023. godinu bio objavljen 25. studenog ove godine,
odnosno objavljen je javni poziv zal<reiranje Proraðuna.

Sreóko Telar potvrdio je da je to bilo objavljeno s 3 tisuóe i ne5to pregleda, ali nije bilo
nikakvih primjedbi.

Pristupilo se glasovanju o 5 amandmana Kluba vijeónika Hrvatske demokratske zajednice,
Hrvatske socijalno-liberalne stranke i Hrvatske konzervativne stranke na Prijedlog proraðuna
Grada Siska 2a2023. godinu jer ih predlagateljica nije usvojila, a predlagatelji amandmana
nisu odustali od istih:

Za I. amandman glasovalo je 6 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovió, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek i Ivica Sipu5 te se utvrduje da isti nije postao
sastavnim dijelom Prijedloga proraðuna Grada Siska za 2023. godinu jer za njega nije
glasovao dovoljan broj vijeónika.

Za 2. amandman glasovalo je 6 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovió, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek i Ivica Sipu5 te se utvrduje da isti nije postao
sastavnim dijelom Prijedloga proraðuna Grada Siska za 2023. godinu jer za njega nije
glasovao dovoljan broj vijeónika.

Za 3. amandman glasovalo je 6 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovió, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek i Ivica Sipu5 te se utvrduje da isti nije postao
sastavnim dijelom Prijedloga proraðuna Grada Siska za 2023. godinu jer za njega nije
glasovao dovoljan broj vijeónika.

Za 4. amandman glasovalo je 6 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovió, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek i Ivica Sipu5 te se utvrduje da isti nije postao
sastavnim dijelom Prijedloga proraðuna Grada Siska za 2023. godinu jer za njega nije
glasovao dovoljan broj vijeónika.

Za 5. amandman glasovalo je 6 vijeónika: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja
Miokovió, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek i Ivica Sipuð te se utvrduje da isti nije postao
sastavnim dijelom Prijedloga proraðuna Grada Siska za 2023. godinu jer za njega nije
glasovao dovoljan broj vijeónika.

Nakon glasovanja o amandmanima, pristupilo se glasovanju o sljedeóim podtoðkama:

a) S 13 glasova za, '7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdrianih, donesen je

PRORAðUN
Grada Siska zn 2023. godinu i projekcije Proraðun a za razdoblje 2024.-2025. godine

b) S 13 glasova za, 'l glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdrZanih, donesena je
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ODLUKA
o izvr5avanju Proraðuna Grada Siska 2a2023. godinu

c) S 13 glasova zq 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdrùanih, donesen je

PROGRAM
odrZavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku a2023. godini

d) S 13 glasova za, jednim glasom glasov protiv, Sreóka Telara i 6 glasova suzdrùan1h,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke
Sebek, Ivice Sipu5a, donesen je

PROGRAM
gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruðju Grada Siska za

2023. godinu

e) S 13 glasova za, 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdrùanih. donesen je

PROGRAM
utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2023. godinu

Ð S 13 glasova za, 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdrùanih, donesen je

PROGRAM
kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljiStem u vlasniStvu

Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska 2a2023. godinu

g) S 13 glasova za, jednim glasom protiv, Sreóka Telara i 6 glasova suzdrùanih,
Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke S

Sipu5a, donesen je

Tomislava
ebek, Ivice

PROGRAM
javnih potreba u ðkolstvu Grada Siska u2023. godini

h) S 13 glasova za,I glasom protiv, Srteóka Telara i 6 glasova suzdrùanih, TomislavaKralja,
Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a,
donesen je

PROGRAM
javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u2023. godini
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i) S 13 glasova za, 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdräanih. donesen je

PROGRAM
javnih potreba u sportu Grada Siska u2023. godini

j) S 13 glasova za, jednim glasom protiv, Sreóka Telara i 6 glasova suzdrùanih,
Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke S
Sipu5a, donesen je

Tomislava
ebek, Ivice

PROGRAM
javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u2023. godini

k) S 13 glasova za, 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipuða i Sreóka Telara te ni5ta glasova
suzdräanih, donesen je

PROGRAM
javnih potreba u kulturi Grada Siska u2023. godini

l) S 13 glasova za, jednim glasom protiv, Sreóka Telara i 6 glasova suzdrùanih. Tomislava
Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice
Sipu5a, donesen je

PROGRAM
javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska a2023. godini

m) S 13 glasova za, jednim glasom protiv, Sreóka Telara i 5

Matlekovióa, Sanje Miokovió, Ljiljane Slunjski, Dubravke
napustio Tomislav Kralj), donesen je

glasova suzdrùanih, Tomislava
Sebek, Ivice Sipu5a (sjednicu

PROGRAM
javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u2023. godini

Bojan Dadasovió zakazao jepauntu 12 sati i 40 minuta.

Utwduje se da je nakon paùze sjednici bilo nazoðno 18 vijeónika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.
Sjednici je pristupio Tomislav Kralj, a napustili su sjednicu Ivica Sipu5 i Sanja Miokovió.

TOðKA 9.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana Karapandía Prica.

Jednoglasno s 18 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o osiguravanju sredstavaza redovito godiðnje financiranje politiðkih stranaka i

nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeóu Grada Siska 2a2023. godinu
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TOðKA 10.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana KarapandùaPnca.

Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o naõinu financiranja vijeéa nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina u

Gradu Sisku 2a2023. godinu

TOðKA 11.
U ovoj toðki dnevnog reda sjednici je pristupila Sanja Miokovié pa je u odluðivanju
sudjelovalo I 9 vijeónika.

Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana Karapandùa Prica.

Sa 14 glasova za, 5 glasova protiv, Sanje Miokovió, Tomislava Matlekovióa, Dubravke
Sebek, Ljiljane Slunjski i Tomislavalkaljate niðta glasova suzdrùanih. donesen je

GODISNJI PLAN
razvoja sustava civilne za5tite na podruðju Grada Siska 2a2023. godinu s financijskim

ucincima za trogodiðnje razdoblje

TOCKA 12.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana Karapandùa Prica.

Jednoglasno s 19 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluäbe spaSavanja Stanice

Novska na podruðju Grada Siska a2023. godini

TOCKA 13.
Uvodno usmeno obrazloäerye podnijela je Gordana Karapandùa Prica.

Sa 14 glasova za, niíta glasova protiv i 5 glasova suzdrùanih, Sanje Miokovió, Tomislava
Matlekovióa, Dubravke Sebek, Ljiljane Slunjski i Tomislava Kralja, donesena je

ODLUKA
o izmjenama i dopunama Odluke o gospodarenju nekretninama u vlasni5tvu Grada

Siska

TOÖKA 14.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gordane Karapandùa Prica u raspravi je sudjelovao
Bojan Dadasovió.

S 13 glasova za, 5 glasova protiv, Sanje Miokovió, Tomislava Matlekovióa, Dubravke Sebek,
Ljiljane Slunjski i Tomislava Kralja te jednim glasom suzdräanim, Sreóka Telara, donesen je
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ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5óa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u

vlasni5tvu Grada Siska za202l. godinu

TOðKA rs.
Uvodno usmeno obrazloäenje podnijela je Gordana Karapandùa Prica.

Jednoglasno s l9 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o izmjenama Odluke o naknadama vijeénika i ðlanova radnih tijela Gradskog vijeéa

Grada Siska

TOCKA 16.
Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o naknadi troðkova i nagradi.za rad ðlanovima vijeóa i predstavnicima nacionalnih

manjina na podruðju Grada Siska

TOðKA 17.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnio je Goran Grgurað.

U raspravi je sudjelovao Bojan Dadasovió.

Sa 14 glasova za, niíta glasova protiv i 5 glasova suzdrùanih, Sanje Miokovió, Tomislava
Matlekovióa, Dubravke Sebek, Ljiljane Slunjski i Tomislava Kralja, donesena je

ODLUKA
o izmjenama i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Siska

TOðKA 13.
Uvodno usmeno obrazloùen1e za toõku 18. i 19. podnio je Goran Grgurað.

Jednoglasno s 19 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Statut Djeõjeg vrtióa Sisak Novi

TOðKA le.
Sa 14 glasova za, 5 glasova protiv, Sarùe Miokovió, Tomislava Matlekovióa, Dubravke
Sebek, Ljiljane Slunjski i Tomislava Kralja te ni5ta glasova suzdrùanih. donesena je

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopunu Statuta Gradske galerije Striegl

Bojan Dadasovió zakazao je u 13 sati i 17 minuta pavzù za odrùavanje zajedniðke Odbora za
statutarno-pravna pitanja i Odbora za frnancrle i gospodarenje imovinom u ðijoj nadleZnosti je
ruzmatranje dopunjene toðke 20. izl. usvojenog dnevnog reda.
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Sjednice Odbora za statutarno-pravna pitanja te Odbora zaftnancije i gospodarenje imovinom
zavr5ene su u 13 sati i 30 minuta.

ðlanovi Odbora zafinanclje i gospodarenje imovinom sa 4 glasaza,Ivice Rendulióa, Sonje
Borió, Zvonka Marincelja i Roberta Grubeca te jednim glasom suzdrZanim, Dubravke Sebek
dali su pozitivno mi5ljenje na:

a) Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2022
godinu i

b) Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska 2a2023.
godinu i

c) Prijedlog Odluke o ovlaStenju gradonaõelnice Grada Siska za potpisivanje Aneksa br. 1

Ugovoru o javnim uslugama organiziranja javnog linijskog pnjevoza i proslijedili Gradskom
vijeóu na usvajanje.

Õlanovi Odbora za statutarno-pravna pitanja jednoglasno su sa 4 glasa za dali pozitivno
mi5ljenje na:

a) Prijedlogplana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska 2a2022.
godinu i

b) Prijedlogplanaupravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska 2a2023
godinu.

S 3 glasa za, Leljka Ðermanovióa, Marka Rafaja i Filipa Pjerobona te jednim glasom
suzdrùanim, TomislavaY:ralja, ðlanovi Odbora dali su pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke
o ovlaðtenju gradonaðelnice Grada Siska za potpisivanje Aneksa br. 1 Ugovoru o javnim
uslugama organiziranja javnog linijskog pnjevoza i proslijedili Gradskom vijeóu na usvajanje.

Pauza je zavr5ena u l3 sati i 42 minute.

TOðKA 20.
Gordana Karapandùa Prica objedinila je uvodno usmeno obrazloùenje po obje podtoðke.

a) S 13 glasova za,nlÉta glasova protiv i 6 glasova suzdrùarih Sanje Miokovió, Tomislava
Matlekovióa, Dubravke Sebek, Ljiljane Slunjski, Tomislava Kralja i Sreóka Telara, donesen je

PLAN
upravljanja i raspolaganja nekretninamâ u vlasni5tvu Grada Siska 222022. godinu

b) S 13 glasova za,niíta glasova protiv i 6 glasova suzdrùanih Sanje Miokovió, Tomislava
Matlekovióa, Dubravke Sebek, Ljiljane Slunjski, Tomislava Kralja i Sreóka Telara,donesen je

PLAN
upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska 2a2023. godinu
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TOðKA 21.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Maja Del-Vechio.

S 13 glasova za, ni5ta glasova protiv i 6 glasova suzdri,anih Sanje Miokovió, Tomislava
Matlekovióa, Dubravke Sebek, Ljiljane Slunjski, Tomislava Kralja i Sreóka Telara, donesena
je

ODLUKA
o ovla5tenju gradonaðelnice Grada Siska za potpisivanje Aneksa br. I Ugovoru o javnim

uslugama organiziranja javnog linijskog prijevoza

Sjednica je zavríenau 13 sati i 52 minute.

ZAPISNICAR CA

-R

Baljak Gordana Prica Bojan Dadasovió

I
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